
Kippen Amstelpark verhuizen 
 
ZUIDERAMSTEL - Het dagelijks bestuur van Zuideramstel heeft in overleg met de 
dierenbescherming besloten om loslopende kippen niet meer toe te staan in het 
Amstelpark. 
 
De kippen die in het Amstelpark rondlopen worden op een diervriendelijke manier 
gevangen en herplaatst naar een betere woon- en leefomgeving.  
 
De Vereniging Parken Buitenveldert (VPB) overweegt handtekeningen bij 
portefeuillehouder Henk Boes in te leveren, om de kippen te behouden. Bij voldoende 
interesse worden de handtekeningen overhandigd tijdens het feest in het Gijsbrecht van 
Aemstelpark op zondag 1 juni. Na een peiling van de vereniging blijkt dat veel bezoekers 
van het Amstelpark graag willen dat de kippen in het Amstelpark blijven. 
 
Voorzitter van de VPB Anneke Bierenbroodspot: 'Omwonenden en bezoekers van het 
Amstelpark willen hun kippen niet kwijt. Het is goed dat kinderen leren voorzichtig en lief 
met dieren om te gaan. Overbevolking van kippen moet verholpen worden, maar het 
Amstelpark moet wel het park met de mooie kippen blijven.' 
 
De reden voor het verwijderen van de kippen is dat de groep steeds groter wordt en niet 
meer in de hand te houden is. De kippenpopulatie groeide vanwege natuurlijke aanwas en 
omdat omwonenden soms hun dier in het park achterlieten. Voor de parkmedewerkers is 
het onmogelijk om de groep stabiel te houden. 
 
Portefeuillehouder Henk Boes. 'Dit probleem is uitgebreid met de dierbescherming, de GGD 
en de werkgroep flora en fauna besproken en in goed overleg is besloten dat de kippen op 
een andere plek beter gedijen dan in het Amstelpark.' 
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